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Skrivelse 
 
Under flera års tid har en förening ockuperat stadens mark i närheten av Hjulsta 
koloniträdgårdsförening. Det är tidvis mycket folk där och det är skräpigt på området. 
Koloniträdgårdsföreningen har dessutom märkt av att antalet stölder på området har ökat och att deras 
vatten utnyttjas olagligt. Det har lett till kraftigt ökade kostnader för koloniträdgårdsföreningen.  
 
Koloniträdgårdsföreningen har vid flera tillfällen hört av sig till stadsdelen om dessa problem, men 
upplever inte att åtgärder har vidtagits. Nedskräpningen och stölderna fortsätter, och den ockuperande 
föreningen har dessutom börjat sälja grönsaker, vilket ytterligare har ökat antalet människor som rör 
sig i området och nedskräpningen.  
 
Hjulsta koloniträdgårdar betalar hyra för sina lotter, och har dessutom en kö av människor som är 
intresserade av en egen lott. En möjlig lösning skulle kunna vara att överlåta marken till 
koloniträdgårdsföreningen och på så sätt öka antalet tillgängliga kolonilotter  
 
Vi undrar vilka åtgärder förvaltningen kommer att vidta för att återta stadens mark och återställa 
ordningen vid Hjulsta koloniträdgårdar.  


